
	
	

Høringssvar	vedr.	ny	etageboligbebyggelse	på	Rabarbervej	10-12		

Siden	sidste	høringssvar	er	der	ikke	meget	der	har	ændret	sig	i	området	ved	
jordbærvej/rabarbervej/mandelvej.	Grøndalsvænge	området	er	stadig	et	skønt	område,	
Jordbærvej	er	skønt,	men	vi	er	stadig	lidt	klemt	”hernede”	bag	en	sti	i	Grøndalsparken,	
Institutionerne	Grøndalsvænge	og	Grøndalen,	samt	den	gamle	KPMG-bygning,	der	nu	huser	
offentlig	administration.	Og	det	er	uden	der	er	bygget	en	ejendom	på	den	tomme	grund,	som	
dette	høringssvar	endnu	engang	drejer	sig	om.	
	
Udover	et	tætpakket	område,	så	oplever	vi	i	området	en	forringet	trafiksikkerhed	i	grundet	den	
massive	andel	af	ansatte	i	nabobygningen,	der	bruger	Jordbærvej,	Rabarbervej	OG	tilhørende	
brandeveje,	som	parkeringsområde.	Så	at	tillade	en	stor	bebyggelse	med	få	parkeringspladser	
synes	direkte	uforsvarligt.		
Bygningen	vil	ikke	bare	forværre	områdets	æstetik,	men	også	forværre	trafikforholdene	for	
beboerne	på	Jordbærvej,	men	også	for	de	handicappede	og	gangbesværede	beboere	i	
Grøndalsvænge,	samt	de	mange	børn,	der	er	er	tilknyttet	den	integrerede	institution	Grøndalen	
og	dagligt	bevæger	sig	rundt	i	området.		
	
Med	bevidstheden	om	at	der	er	behov	for	boliger	i	København,	så	er	dette	en	opfordring	til	at	
Københavns	kommune	ikke	bare	respekterer	og	prioriterer	vores	velfungerende	område.	Men	at	I	
også	stiller	krav	til	at	et	byggeri	og	ombygning	gør	det	samme!		
At	der	ikke	gives	dispensation	projektet,	og	at	kommunen	stiller	krav	til	at	byggerierne	og	
vejudlæg	der	planlægges,	udføres	inden	for	de	retningslinjer	I	selv	som	kommune	udstikker.		
			
	


